
KAUPUNGIN JOHTORYHMÄ 

Aika: Tiistai 28.3.2023 klo 9.00-10.30 
Paikka: Kaupunginhallituksen kokoushuone (Teams pyynnöstä)

Kutsutut  Juhana Vartiainen        Pri (Pj)  
Anni Sinnemäki       Kymp Apri 
Nasima Razmyar       Kasko Apri  sij. Maria Loima 
Daniel Sazonov        Sote Apri    sij. Jeremias Nurmela
Paavo Arhinmäki        Kuva Apri 
Sami Sarvilinna        Kp (Vpj) 
Ville Lehmuskoski         Kymp Taj 
Satu Järvenkallas          Kasko Taj 
Juha Jolkkonen       Sote Taj  
Laura Aalto        Kuva Taj 
Marja-Leena Rinkineva  Ekj 
Nina Gros       Hj sij. Petri Lumijärvi 
Markus Kühn       Strj 
Tuula Saxholm        Rj 
Liisa Kivelä        Vj 
Mikko Rusama        Digij 
Mikko Kiesiläinen        Pääekonomisti 
Antti Leino       Prin avustaja 
Jukka Talvitie  hlöstön edustaja 

Riikka Henriksson siht 
Reetta Sariola  siht 
Ilkka Eerola siht 

1. Kokouksen avaus ja asialista
Todettiin läsnäolijat ja sijaiset ja hyväksyttiin n asialista 

2. Asumisen ja siihen liittyvän maankäytön (AM) toteutusohjelman seurantaraportti (9.05-9.30)
Esittelijä: Tuula Saxholm (Hanna Dhalmann) 

Hanna Dhalman esitteli AM-ohjelman seurannan. AM-ohjelma hyväksyttiin 
kaupunginvaltuustossa 11.11.2020. Seurantaraportti esitellään valtuustolle vuosittain 
keväisin. Myös uuden ohjelman (2024-2027) valmistelu on alkamassa ja se tulee 
päätöksentekoon keväällä 2024. Esittelyssä käytiin läpi asuntorakentamisen 
toimintaympäristön tilanne sekä asuntorakentamisen ohjelman tavoitteiden toteutuminen 
2022. Vuonna 2022 valmistui 6 047. Tammikuun 2023 lopussa rakenteilla oli 9 400 asuntoa. 

Keskustelussa todettiin, että toimintaympäristöön liittyy nyt todella paljon asuntotuotantoa 
haastavia tekijöitä. ARA-järjestelmän haasteet tunnistettiin. Hitaksen korvaavaa järjestelmää 
valmistellaan, jotta kohtuuhintaisuus pystytään säilyttämään. Tietopohjaan lisätään mm. pks-
vertailutietoa sekä tietoa poismuuton syistä. 

3. Palkanmaksun vakauttamishankkeen tilannekatsaus (9.30-10)
Esittelijä: Juhana Vartiainen (Kirsti Laine-Hendolin) 

Kirsi Laine-Hendolin esitteli palkanmaksun tilannekatsauksen. Uusien palkkavirheiden määrä 
on laskenut neljään prosenttiin. Kehittämistä haastaa yhä aiemmin syntynyt korjausvelka. 



Hankkeessa ollaan kuitenkin hiljalleen siirtymässä akuutista kriisitilanteesta vakiinnuttamisen 
vaiheeseen. Hankkeesta tullaan laatimaan välikatsaus, jossa kuvataan hanketta ja annetaan 
jatkosuosituksia. 

Keskustelussa nostettiin, että asiaa tulee jatkossakin johtaa kokonaisuutena ja eri tahojen 
roolit ja vastuut tulee kuvata tarkasti. 

 
4. Työterveyshuollon tilannekatsaus (10-10.25) 

Esittelijä: Sami Sarvilinna (Marko Karvinen) 
 

Marko Karvinen esittely työterveyshuollon tilannekatsauksen. Kilpailutustilanteen 
aiheuttaman epävarmuuden aiheuttamana työterveyslääkäritilanne heikkenee ja 
hoitohenkilöstön työkuorma kasvaa. Tilanteeseen etsitään ratkaisuja laajasti.  
. 

 
5. Muut asiat (10.25-10.30) 
 

6. Seuraava kokous  
Seuraava joryn kokous on tiistaina 4.4.2023 


